
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 13. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 670

Kan ministeren bekræfte, at sagsbehandlingen af udbetalingsanmodning vedrørende pro-

jekt ’Udvikling af Økologisk Fuldkorn’ (j.nr. 32101-U-12-00221) gennemført i 2012 fortsat

ikke er afsluttet? Kan ministeren bekræfte, at klage over sagsbehandlingen vedrørende

ovennævnte sag indsendt i 2014 (journalnummer: 14-8624-000005) fortsat ikke er blevet

behandlet i Miljø- og Fødevareklagenævnet (sagen fik i 2015 nyt sagsnummer:

18/01307)? Og endelig, er ministeren på denne baggrund tilfreds med sagsbehandlingsti-

derne i projektadministrationen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Adelsteen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pia.Adelsteen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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